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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2007. január hó 23. napján 16 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Szabics József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Mátrai István Művelődési Ház igazgató
Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője
Balajti József környezetvédelmi megbízott
Horváth Katalin Kolping Támogató Szolgálat int.vez. helyettes
25 fő érdeklődő

Cséti  Attila  polgármester: Köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent, Dr. Kenyeres Imre jelezte, hogy kb. fél órát késni fog. Az ülést 
megnyitja.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Egri Antalt és Körmendiné Baksán Máriát. Elvállalják-e?

Egri Antal alpolgármester: Igen.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítők személyét a képviselő-testület 7 igen, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta.
Ismerteti  a  meghívóban  meghirdetett  napirendi  javaslatot.  Van-e  valakinek  módosító  javaslata  a 
napirendi pontokkal kapcsolatban?
A képviselőktől javaslat nem érkezett. Elmondja, hogy a 13. napirendi ponttól zárt ülést tartanának, 
kivéve  a  16.  és  18.  napirendi  pontot,  amennyiben az  érintettek  a nyílt  üléshez  hozzájárulnak.  Az 
egyebek napirendi pontnál is vannak nyílt ülésre és zárt ülésre vonatkozó anyagok. Ezeket majd a 
jegyző asszony fogja ismertetni.  Megkérdezi  Székely László,  mint  a 16.  napirendi  pont  előadóját, 
hogy hozzájárul-e a nyílt tárgyaláshoz?

Székely László képviselő, igazgató: Igen.

Cséti Attila polgármester megkérdezi a Kolping Támogató Szolgálat képviselőjét, hogy nyílt vagy zárt 
tárgyalást kíván?

Horváth Katalin intézményvezető-helyettes válasza: Zárt ülést kér.

Cséti Attila polgármester: Akkor a 16. és a 18. napirendi pontot a 12. napirendi pont után javasolja 
megtárgyalni. Van-e valakinek észrevétele ezzel kapcsolatosan?
További észrevétel nem érkezett.
Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
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Napirend:
1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek (Balajti József tájékoztatója).
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Cséti Attila polgármester
3. Beszámoló az ikermedence beruházás helyzetéről.

Előadó: Perge József TESZ vezető, képviselő
4. Beszámoló lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5. Előterjesztés a 16/2006.(VIII.09.) sz. Önkorm. rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások és 

helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályok módosítására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

6. Előterjesztő Berekfürdő Községi Önkormányzat Gazdasági programjára.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

7. Pályázat gyermekjóléti szolgálat ellátását biztosító családgondozói munkakör ellátására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

8. Előterjesztés folyószámlahitel meghosszabbítására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

9. Előterjesztés kedvezményes fürdőbérletre.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

10. Előterjesztés életkezdési támogatásra.
Előterjesztő: Körmendiné Baksán Mária képviselő

11. Gyermekmedence kivitelezése.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

12. Polgármesteri keret meghatározása.
Előadó: Cséti Attila polgármester

13. Előterjesztés Iskolaszéki tagságra.
Előterjesztő: Székely László igazgató

14. Kolping Támogató Szolgálat kérelme.
Előadó: Cséti Attila polgármester

15. Generali-Providencia Biztosító Zrt. ajánlata.
Előterjesztő: Egri Antal alpolgármester

16. A Beruházási és Fejlesztési Bizottság javaslata.
Előadó: Perge József bizottsági elnök, képviselő

17. Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat jogi képviseletének ellátására.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

18. Előterjesztés az önkormányzati lakások lakbérfizetésének tárgyában.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

19. „Értelmes Életért” Alapítvány kérelme.
Előadó: Cséti Attila polgármester

20. Előterjesztés a berekfürdői 332 és 333 hrsz-ú ingatlanok elbirtoklásának hozzájárulásához.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

21. Berekfürdő Község Települési és Idegenforgalom Fejlesztési Alapítvány kérelme.
Előadó: Cséti Attila polgármester

22. Egyebek.
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Napirendi pontok tárgyalása

1. Napirendi  pont:  Interpellációk,  kérdések,  lakossági  észrevételek  (Balajti  József   
tájékoztatója).

Cséti Attila polgármester: Az előző testületi ülésen volt szó az ÖKIF program keretében fejlesztési 
célú hitel igénybevételéről, gyermekmedence építésére. Az OTP kérte a határozat módosítását, úgy, 
hogy az ne tartalmazza a hitel célját. 
Szavazásra bocsátja a határozat módosítását. Felelős: polgármester, határidő: 2007. február 28.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazattal, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

2/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
ÖKIF program keretében fejlesztési célú hitel igénybevételéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  70  millió  Ft,  azaz  hetven  millió 
forint összegű fejlesztési célú hitel felvételét határozta el ÖKIF program keretében.

Beruházás forrásai: 10% saját erő, 90% hitel
Hitel lejárata: 20 év

A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetésének időtartama alatt  
a  hitelt  és  járulékait,  a  fejlesztési  kiadásokat  megelőzően  a költségvetés  összeállításakor  
betervezi és jóváhagyja.

A képviselő-testület  a hitel és járulékai visszafizetési kötelezettségeinek biztosítékaként az  
OTP Bank  Rt.  javára  engedményezi  az  időarányosan  képződő  helyi  és  gépjármű  adó 
bevételeit a kölcsön és járulékai erejéig.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2007. február 28.

Erről értesülnek:
1) OTP Szolnoki kirendeltsége
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila  polgármester felkéri  Balajti  Józsefet,  hogy  a  szennyvíztisztító  telep  bővítésével, 
szennyvíztisztító technológiával kapcsolatosan mondja el tájékoztatóját.

Balajti  József: Az  elmúlt  év  során  felmerült  a  szennyvíztisztító  telep  bővítése.  Természet  közeli 
szennyvíztisztító lehetőségben gondolkodtak eddig. Mivel az még nem valósult meg, úgy gondolja, 
hogy  érdemes  más  lehetőségeket  is  megismerni.  Az  ősszel  az  Ökotech  Környezetvédelmi 
Szakkiállításon  olyan  újfajta  szennyvízkezelési  technológiával  is  megismerkedhettek,  ami  hosszú 
távon  is  nagyon  kedvező  üzemeltetési  költségekkel  és  nagyon  jól  kontrollálható,  biztonságos 
rendszerrel működik. A gyökérmezős telephez az önkormányzatnak területet kell vásárolnia.
Bemutatja Jég Juditot és Dr. Lucz Maskellt. Ők a Kentek cég képviseletében érkezetek, és bemutatják 
az új technológiát.
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Jég  Judit: Vegyész.  A  cégük  ipari  és  kommunális  szennyvíztisztítással  foglalkozik.  Az  ipari, 
élelmiszeripari,  tejipari,  húsfeldolgozók, szörpök gyártásával foglalkozó vállalatokkal foglalkoznak, 
vagy olyan esetekkel, ahol speciális vizek vannak, és nincs lehetőség a tisztításra. Magyarországon a 
kommunális  szennyvíztisztításra  a  biokorongot  választották.  A  biokorong  működtetési  költségei 
nagyon  alacsonyak.  Olyan  ipari  vizeknél  használják,  ahol  a  szennyvizet  nem lehet  a  csatornába 
engedni,  vagy  még  nincs  csatorna.  Ezt  Magyarországon  úgy  is  ismerték,  hogy  merülő  tárcsás 
víztisztítási  módszer.  Szennyvíztisztítási modul,  ami egy 300 fős falunak elég. A szennyvíztisztítót 
képeken bemutatja. A modul teljesen a földbe van eresztve, le van takarva, így nem probléma, hogy 
megfagy, illetve nincs szaga. Nyílásokon kap levegőt. Végtelenül egyszerű a tárcsás szennyvíztisztító. 
Egy főtengelyre tárcsák vannak felsorolva, a tárcsák között távolságtartók vannak. A víz adagolása 
úgy történik,  hogy az  első  tárcsán  poharak  vannak,  azzal  emeli  fel  a  vizet,  és  jut  be  a  biológiai 
lépcsőbe. Ha nagyon sok eső van, vagy napközben nagyon sok víz érkezik be, mert  sok a turista, 
illetve a medencék vize is visszafolyik, akkor is tudják tárolni a nagy mennyiséget. A biológiába csak 
annyi víz folyik be, amennyit meghatároznak, és amennyire előre szükség van. A főtengely acélból 
van, ami sosem ér be a vízbe. Kb. 10 cm-el a víz felett van. Amikor a biológiába bejut a víz, kifolyik a 
vízlépcsőből,  és  egy  újabb  poharas  tárcsával  az  ülepítőbe  kerül.  Előnye,  hogy  nem  kell  külön 
szivattyú. Az egész rendszert egyetlen meghajtómotor hajtja meg. Nincs szükség külön levegőztetésre. 
Elektromos áramot csak egyetlen motor használ, ami 1,5 kW-os, így energiafogyasztás nagyon kicsi. 
Kb. 4 Euró/év/fő a költsége. Kapacitása 2,73 m3. A modulok hosszúsága 2 m. 2 méterenként van egy 
csapágy, ami összefogja ezeket a rendszereket. Maximálisan 6 ilyen korongrendszer van egymás után 
kötve,  annak érdekében,  hogy a  stabilitást  megtartsák.  A tárcsák  fordulatszáma 3,7  percenként.  A 
levegőztetés úgy történik, hogy amikor nincs benne víz, akkor felveszi az oxigént, ha meg van benne, 
akkor felveszi a tápértéket. A korong átmérője 2-3 méter. A tárcsán annyi pohár van, amennyi vizet át 
akarnak  emelni.  Van  egy csillagrendszer  is,  ami összefogja  a  korongokat.  50  év  garancia  van  az 
anyagra. 10 év garancia van a paraméterekre. Ha kevesebb víz folyik be, akkor a rendszer magát állítja 
be, a korong letisztul. Ha több víz folyik ki, akkor a biológia újra bevonja a korongokat. 
Kb.  2  nap  alatt  beszerelik.  Az iszapleválasztó  szintén  be  van  építve  a  modulba.  Minden  teljesen 
automatikus. 
Előnye: Moduláris. Nagyon könnyen szerelhető, szagtalan. Nem kell külön személyzet hozzá, mert 
teljesen automatizálva van.  A garancia  a rendszerre 20 év,  a  paraméterek betartására  pedig 10 év. 
Általában 10 évenként változtatják a paramétereket. A meghajtómotor 1,5 kW-os. 5,31 Euró/lakos/év 
az üzemeltetési költség. Egyszer egy héten fel kell nyitni, és meg kell nézni, hogy az ülepítőt le kell-e 
mosni. A meghajtómotorra 12 év a garancia, a főtengelyre pedig 22 év. Hamarabb elromlik az iszap- 
szivattyú,  amit  általában  öt  év  alatt  kell  kicserélni.  Költsége  300  Euró.  Ez  egy  egyszerű 
búvárszivattyú, nemesacélból. Személyzetre nincs szükség. Ha a kapacitást növelni kell, akkor raknak 
mellé még egy modult.
Köszöni a meghallgatást.

Balajti József környezetvédelmi megbízott: Ez az ajánlat nincs messze a gyökérmezős ajánlattól. Azért 
gondolta, hogy érdemes ezt a technológiát is meghallgatni, mert ha gyorsan kell megoldás, akkor ez a 
lehető legolcsóbb. Egyeztetett azzal, aki a gyökérmezős rendszert ajánlotta, és ő is nagyon jónak tartja 
ezt a technológiát, és felajánlotta, hogy ingyen megtervezi ezt a tisztító megoldást is.

Perge József képviselő: Magyarországon engedélyeztették-e ezt az eljárást?

Jég Judit: Igen. Most van engedélyeztetés alatt.

Perge József képviselő: Környezetvédelmi hatósági engedéllyel rendelkeznek-e?

Jég Judit: Nincs szükség rá, csak honosításra.

Perge József képviselő: Egy 100 m3-es szennyvízmodul beruházási költsége mennyi?

Jég Judit: Ezt pontosan nem tudja megmondani.
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Balajti József környezetvédelmi referens: Előzetes kalkuláció: 60.000.000 Ft + ÁFA, 1.200 lakosra.

Perge József képviselő: Magyarországon működik-e?

Jég Judit: Magyarországon még nem. Legközelebb Romániában van ilyen.

Balajti József környezetvédelmi referens: Maga a Környezetvédelmi Minisztérium mutatta be ezt a 
technológiát, tehát biztos, hogy engedélyezik.

Cséti Attila polgármester: Javasolja, hogy a Beruházási bizottság vizsgálja meg ezt a szennyvíztisztító 
rendszert. 

Szabics József képviselő: Referencia listát kér.

Jég Judit: Ad egy referencia listát az utolsó 2 évről.

Szabics József képviselő: Mikor kezdték el működtetni ezt a rendszert?

Jég Judit: 20 évvel ezelőtt. A rendszer német-svéd kidolgozás volt.

Cséti  Attila  polgármester: Javasolja,  hogy a  testület  bízza  meg  a  Beruházási  bizottságot  ennek  a 
kérdésnek a megvizsgálásával. Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

3/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
szennyvíztisztító rendszer megvizsgálásról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza a Beruházási és fejlesztési  
bizottságot, hogy vizsgálja meg a tárcsás szennyvíztisztító rendszert.

Erről értesülnek:
1) A bizottság elnöke
2) Cséti Attila polgármester
3) Perge József TESZ vezető
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Balajti József környezetvédelmi megbízott
6) Polgármesteri Hivatal

Jég Judit: Köszöni a meghallgatást. Távoznak az ülésről.

Cséti Attila polgármester: Megkérdezi a megjelenteket, hogy más témában van-e valakinek kérdése, 
észrevétel a képviselő-testülethez?
Kérdés, észrevétel nem érkezett.
Javasolja, hogy térjenek át a 2. napirendi pontra.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Cséti  Attila  polgármester: Tájékoztatja  a  megjelenteket,  hogy december  14-én  volt  egy turisztikai 
megbeszélés.  A Berekfürdőre  vonatkozó  buszos  és  vonatos  közlekedés  gondjairól  tárgyaltak,  és  a 
gyógyhelyminősítés  szükségességét  vetették  fel,  és  ez  által  több  nyugati  biztosító  is  érdeklődne 
Berekfürdő iránt. Ez inkább jobban a szállodákat és az önkormányzat kezelésében lévő gyógyászati 
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részt érinti.  Több német, osztrák beteg, vagy kezelésre szoruló érkezne Berekfürdőre. A gyógyhely 
minősítés megszerzése előkészítés előtt áll.
December  15-én  a  Polgárőrségtől  értesítést  kapott  arról,  hogy valaki  a  közterületi  fákat  motoros 
fűrésszel gallyalja. Kiderült, hogy az E-on által megbízott szakemberek végezték a fák gallyalását, 
amiről az önkormányzatnak nem volt tudomás. Hétfőn megbízta Kustár Péter közterület-felügyelőt, 
hogy folyamatosan figyelje a tevékenységet, nehogy kárt okozzanak a településnek. December 18-án 
Gere Istvánné kereste meg azzal, hogy szeretnék bevonni Berekfürdőt egy túra útvonalba. Volt egy 
kerékpáros turizmussal kapcsolatos megbeszélés is tegnap, és felmerült, hogy kerékpárral kereshetnék 
fel a kunhalmokat, vagy a nemzeti park szélét.
December  19-én  volt  Túrkevén  a  Termál-  és  Gyógyturizmus  Egyesület  közgyűlése.  Pályázati 
lehetőségekről,  szakmai  továbbképzésekről,  szakmai  lehetőségekről  tájékozódhatnak,  és 
csatlakozhatnak a reklám kampányokhoz, és az információtovábbításhoz.
December 21-én a Berekfürdői óvodában volt  karácsonyi ünnepség.  Megköszöni az óvónők, és az 
óvodai dolgozóknak a munkáját, a szép és tartalmas ünnepségért.
December  21-én  volt  még  Tamás  Györgynek  és  feleségének  állampolgársági  eskütétele,  valamint 
Karcagon  volt  a  Kistérségi  Tanácsülés.  A  Kunmadarason  lévő  Gyermekek  Átmeneti  Otthona 
igazgatójának volt a kiválasztása, illetve megbízása. Kérte a kunmadarasi polgármestert, hogy vegyék 
figyelembe a megfelelő végzettséggel rendelkező berekfürdőiek jelentkezését. 
December 22-én volt a Karcagi Rendőrkapitányság évzáró összejövetele. Perge Józseffel képviselték 
az  önkormányzatot.  Ugyanekkor  délután  5  órakor  volt  a  sportpályán  egy  karácsonyfa  ünnepség. 
Reméli,  hogy hagyományteremtő ünnepség lesz.  Megköszöni  a  Nádirigó népdalkör  és  az Őszikék 
Nyugdíjas Klub segítségét a műsor lebonyolításához. Megköszöni a Katolikus Egyház támogatását, 
akik csokoládéval támogatták a rendezvényt, illetve megköszöni Nagy Jánosnak a segítségét, aki a 
műsor előtt trombitaszóval hívta az érdeklődő embereket. 
A két  ünnep között  Koszna Anita  vezetésével  a Művelődési  Házban kézműves foglalkozás  volt  a 
gyerekeknek. A gyerekek már jelentkeztek a húsvéti kézműves foglalkozásra. 
December 28-án Kunmadarason volt a Kunmadaras Kht. ülése. Az ülés határozatképtelen volt. 
Január 16-án volt egy tárgyalás Berekfürdőn a Siófok Gáz Kft-vel, a melegvizes kutakból felszabaduló 
gáz hasznosítására. Kb.40 millió Ft-nyi gáz megy el a levegőbe évente. Az így felszabaduló gázt be 
lehet  táplálni  a  gázvezetékbe,  amelyért  a  TIGÁZ  éves  szinten  kb.  20  millió  Ft-ot  fizetne  az 
önkormányzatnak.
Január 19-én egyeztettek a kábeltévésekkel. Az Interkábel Kft. képviselői többszöri meghívás ellenére 
sem jelentek meg sem a testületi  ülésen,  sem a hivatalban.  Most  jelentkeztek,  mert  optikai  kábelt 
szeretnének kiépíteni a főtéren keresztül. Sikerült elérni, hogy az árokásást a Berek Beruházó Kht-val 
végeztesse  el  a  cég,  mert  a  nyáron  nagyon  csúnya  munkát  végeztek  a  Fürdő  utcán,  amit  az 
önkormányzatnak kellett helyrehozni. Így 2 főnek tudtak munkát biztosítani.
Január  17-én  Tóth  István  kereste  meg.  Kültéri  kovácsoltvasra  van  pályázati  lehetőség.  Ezt  a 
lehetőséget  csatolni  lehet  a  főtéri  rekonstrukciós  pályázathoz.  Amennyiben  nyer  a  pályázat, 
kandeláberekkel,  korlátokkal,  kovácsoltvas  termékekkel  lehetne  díszíteni  a  főteret.  A  kistérségi 
pályázat alapján Berekfürdő kb. 80 millió Ft-os főtérfejlesztést hajthat végre, 10%-os önrésszel. Január 
17-én  volt  kistérségi  ülés.  A  Gyermekek  Átmeneti  Otthonára  kiírt  pályázatot  megnyert  hölgy 
visszamondta a megbízást, ezért új vezetőt kellett választani. Kistérségi szinten volt egy közmunka 
program, amire Berekfürdőn 13 főt találtak először megfelelőnek. Majd a pályázati kiírásból kiderült, 
hogy 1 fő pályázhat. A Kistérség átvállalta a szerszám és munkaruha költségeit.
Január  18-án  tárgyalt az  ikermedence  szerződésmódosításáról,  illetve  a  pótmunkákra  új  szerződés 
megkötésére. A Településfejlesztési és Műszaki Társulás nem tudott segíteni, így megkereste a Szollak 
Kft. igazgatóját a szerződésmódosítással kapcsolatosan.
Január  19-én  a  Munkaügyi  Központban  tárgyalt  Domokos  Gyula  kirendeltség  vezetővel  a 
parkgondozói  képzéssel  kapcsolatosan.  Berekfürdőn  indítanának  parkgondozó  képzést.  Főleg 
munkanélküliek számára teremtenének munkalehetőséget.  A környező településekről  is  jönnének a 
tanfolyamra, mely várhatóan február közepén indul.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Hány berekfürdői jelentkező van?
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Cséti Attila polgármester: Még nincs meghirdetve. 10 hónapos lenne a tanfolyam. Pályáztatni kell a 
képzőt is. 
Január 20-án volt  a Bereki Horgászegyesület  és a Modellező Egyesületnek a közgyűlése,  amelyen 
részt  vett.  Szeretné,  ha  szorosabb  együttműködés  alakulna  ki  az  egyesületek  és  az  önkormányzat 
között.
Január 21-én volt az I. Bereki Rally verseny, ahol kb. 300 érdeklődő és versenyző vesz részt.
Január 22-én a kerékpáros turizmussal kapcsolatosan volt egy megbeszélés. Molnár János, Bódi Zoltán 
és  a  Nemzeti  Park  képviselője  volt  jelen.  Két  túraútvonalat  jelölnének  ki.  Árajánlatot  kért  arra 
vonatkozóan, hogy a tájékoztató táblák, kilátók kihelyezése milyen költséggel jár.
Köszöni a meghallgatást. Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Molnár János képviselő: Nagyon örül, hogy nem a kábeltévések dolgozói ásták ki az árkot. Milyen 
fajta kábelt fektetnek le? Magával a szolgáltatással is probléma van. Tájékoztatás nélkül cserélgetik a 
csatornákat. Ez ügyben volt-e egyeztetés?

Cséti Attila polgármester: Zárt ülésen visszatérnek erre a cégre.

Molnár János képviselő: A fa gallyalás valóban tragikus. Olyan ágakat vágtak le, amiket nem kellett 
volna. Olyan vezérágakat vágtak le, amelyek igen messze vannak a vezetéktől. Van olyan rész, ahol 
összefogott, szigetelt kábelek vannak, ahol szükségtelen volt a gallyalás. Az E-on-t lehet-e kártérítésre 
kötelezni? Egyeztetni kellett volna az önkormányzattal, szakemberrel, az ingatlantulajdonosokkal.
A hétvégi  Rally  versennyel  kapcsolatosan  két  felvetése  van.  Ilyen  méretben  nem biztos,  hogy a 
legszerencsésebben választották ki a helyet. Ha ilyen, vagy más hasonló rendezvény van, nyilvános 
WC-ről mindenképpen szükség lenne gondoskodni.

Cséti Attila polgármester: A fák gallyalásával kapcsolatosan elmondja, hogy direkt azért küldték ki a 
közterület-felügyelőt, hogy próbálják a munkát felügyelni, amit egyébként erdész végzett. Valamilyen 
intézkedést tenni fognak.
Rally versennyel kapcsolatosan két hete kereste meg az egyik szervező. Csak egy kis bemutatóként 
indult.  Az  egyik  szervező  által  az  önkormányzattól  bérelt  területen  rendezték  meg  a  versenyt.  A 
területet később felszántják. Nem gondolták, hogy ilyen sok jelentkező lesz. Visszamondani már nem 
akarták.  Már  tárgyalásokat  folytat  egy másik  terület  tulajdonosával,  hogy ha  legközelebb  is  meg 
kívánják a versenyt szervezni, akkor már a falutól távolabb lesz, és csak elő- és utószezonban. Ők is 
elismerték, hogy elfeledkeztek a nyilvános WC-ről. Az önkormányzat, mint szervező ebben nem vett 
részt. Mivel nem közúton történt a verseny, nem engedélyköteles, de kint volt a közlekedésbiztonság 
vezetője, és ő sem talált kifogást. Mentő és tűzoltó biztosítás volt. 

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Ő is megnézte a versenyt, mert a zajt nem tudta mire vélni. A 
lakóterület mellett megrendezni elég képtelenség volt.

Kovács  Zsoltné  berekfürdői  lakos: Javasolja,  hogy  legközelebb  a  szervezők  kérjék  meg  a 
polgárőröket, hogy felügyeljék a rendet, mert a versenyzők igen fokozott hangulatban hagyták el a 
területet.

Cséti Attila polgármester: Van-e további hozzászólás, észrevétel?
További  hozzászólás,  észrevétel  nem  érkezett,  ezért  megkéri  Perge  Józsefet,  hogy  ismertesse  a 
következő napirendi pontot.

Megérkezett Dr. Kenyeres Imre képviselő.

3. Napirendi pont: Beszámoló az ikermedence beruházás helyzetéről.  
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Perge József képviselő, TESZ vezető: Az iker, uszoda medence vízforgató gépház beruházása abban a 
stádiumban van, hogy a gépház épülete és a medencetest teljes körű betonozása elkészült. A vezetékek 
a földbe 90%-ban elhelyezésre kerültek. A medence burkolás előtti előkészítése folyamatban van, tehát 
most  az  egy síkra  hozás  folyik.  A kivitelező  saját  költségén  egy sátrat  épít  az  ikermedence  fölé. 
Kapnak  használt  termálvizet  a  fűtéshez.  Így  a  medencetest  nem  hűl  ki  annyira,  mintha  nyitott 
maradna,  és  a  burkolást  korábban lehet  kezdeni.  Reális  esélyt lát  arra,  hogy a  kitűzött  határidőre 
elkészülnek. A múlt héten megjelent a külső térburkolat építő cég is. Ma már a térburkolatok építését 
is elkezdték.
Testületi ülésen döntötték el, hogy milyen csempét helyezzenek el a medencékben. Az ülőlépcsőkre 
egyforma  színű  csempét  határoztak  meg.  A termékmenedzser  azt  javasolta,  hogy az  ülőpadoknál 
minden egyes lépcső elejére 8 cm-es csíkkal cseréljék ki a fehér színt, hogy jobban lássák, hogy hol 
kezdődik a lépcső, ugyanúgy, mint a bejárati lépcsőnél. Kéri ehhez a testület jóváhagyását.

Cséti Attila polgármester: A beszámolót azzal egészíti ki, hogy a medence aljára kerülő burkolólap C 
minőségű lap.  A kivitelező arról  tájékoztatta,  hogy B csúszásmentességű lapot  szoktak elhelyezni. 
Javasolja, hogy maradjanak a C minőségűnél, mert főleg idősebbek használják ezt a medencét, és a 
gyógyvíztől  jobban  nyálkásodik  a  csempe.  A  fürdőzők  biztonsága  érdekében  javasolja,  hogy 
maradjanak a C minőségű lapoknál.

Molnár János képviselő: Kérdezzenek meg más fürdőt, hogy náluk melyik vált be.

Cséti Attila polgármester: Az új gyógymedence is B minőségű lapból van, és az csúszik.

Perge József képviselő, TESZ vezető: A kivitelező cég kereste meg, hogy B minőségű padlóburkolót 
szeretne lerakni, és nem a forgalmazó. Nem azt nézte, hogy csúszik-e vagy sem, hanem, hogy minél 
kevesebbe kerüljön. Maradjanak a C-nél.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja az ülőlépcsők szélének más színű padlóburkolóval való 
ellátását, és a padlóra C minőségű padlóburkoló elhelyezését.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

4/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
ikermedence burkolólapjának meghatározása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  ikermedence  alját  C  típusú 
burkolólappal kívánja ellátni. A medence ülőlépcsőjének szélét pedig a lépcsőhöz hasonló  
megoldással, a lépcső szélének más színű burkolóval való ellátásával kívánja megoldani.

A Képviselő-testület megbízza Perge József TESZ vezetőt, hogy a döntésről tájékoztassa a  
kivitelezőt.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Szabics  József  képviselő: Felhívja  a  figyelmet,  hogy  a  medence  környezetének  térburkolásánál 
adjanak megfelelő lejtést.

Cséti Attila polgármester:  
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs. Megkéri Potornainé Szűcs Katalin jegyzőt, hogy ismertesse a következő napirendi pontot.
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4. Napirendi pont: Beszámoló lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző röviden ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.
December 31-én volt határidős a 126/2006.(IX.19.) sz. Önkorm. határozat a Hangácsi és Fia pincészet 
kérelméről. Megkérdezi Perge Józsefet a határozat végrehajtásáról. 

Perge József képviselő, TESZ vezető: Írásban megkereste a kérelmezőket,  akik ígéretet tettek arra, 
hogy decemberben, karácsony előtt tárgyalnak erről. Nem jelentek meg. Úgy gondolja, hogy ha január 
végéig nem sikerül egyeztetni  a borértékesítéshez szükséges helyiséget,  akkor komolytalannak kell 
tekinteni az ajánlatukat.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: A következő  lejárt  határidejű  határozat  a  171/2006.(XI.14.)  sz. 
Önkorm.  határozat  Dr.  Vincze  Anita  és  Gőz  András  első  lakáshoz  jutásának  támogatásáról.  A 
támogatás kifizetésre került december 15-én.
A 178/2006.(XI.14.)  sz.  Önkorm.  határozat  a  Megbékélés  Háza  támogatásáról  szól.  A támogatás 
kifizetésre került, melynek határideje 2006. december 31. volt.
179/2006.(XI.14.) sz. Önkorm. határozat az utak aszfaltozásáról. Ez a téma a mai napon napirendi 
pontként szerepel, a Beruházási és fejlesztési bizottság javaslata címen. 
184/2006.(XI.23.)  sz.  Önkorm.  határozat  Tóth  Lászlóné  Pénzügyi  Bizottsági  tagságról  való 
lemondásáról.  A lemondás  során  Tóth  Lászlóné  kéthavi  tiszteletdíját  ajánlotta  fel  a  berekfürdői 
hátrányos helyzetű gyerekeknek. Ennek a kiosztása is megtörtént.
185/2006.(XI.23.) sz. Önkorm. határozat a Kemping vizesblokk beruházás felülvizsgálatáról. E célból 
a polgármester úr szerződést kötött egy szakemberrel. A vizsgálat leadási határideje január 31.
187/2006.(XI.23.) sz. Önkorm. határozat az idősek karácsonyi ajándékozásáról. Még 43 főnek nem 
sikerült  kiadni  az  ajándékutalványt.  Ez  abból  adódik,  hogy  többen  állandó  lakosként  vannak 
bejelentkezve, de nem tartózkodnak itt.
189/2006.(XII.12.) sz.  Önkorm. határozat megbízási  szerződés elkészítése és megkötése ingatlanok 
közvetítésére. December 19-én a szerződés megkötésre került.
191/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  gyermekjóléti  szolgálattal  kapcsolatos  mulasztásos 
törvénysértés megoldásáról. Határidő: január 31. Ez a téma is napirendi pontként szerepel.
196/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. határozat ingyenes fürdőbérletre jogosultak körének meghatározása. 
Ez a téma is napirendi pontként szerepel.
201/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  iker,  uszoda  gépház  pótmunkáinak  megrendeléséről.  A 
megrendelés megtörtént, a polgármester úr ezt a beszámolójában előadta.
203/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. határozat a Berek Beruházó Kht. kisteherautó igényének elbírálásáról. 
A határozat kiküldésre került.
204/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  az  önkormányzati  dolgozók  részére  ajándékutalvány 
biztosításáról. Az ajándékutalvány kifizetésre került december 20-án.
206/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. határozat az iratkezelési szabályzat  elfogadásáról. A szabályzatot a 
Közigazgatási Hivatal és a Levéltár jóváhagyta.
207/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  az  ügyvédi  irodáktól  árajánlatkérésről  szól.  Napirendi 
pontként szerepel a mai ülésen. Január 31-én lett volna határidős.
213/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  a  Kunmadaras  Kht.  Felügyelő  Bizottságába  tag 
delegálásáról. Alpolgármester úr lett delegálva.
214/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  Andusek  József  és  neje  kérelmének  elbírálásáról.  A 
határozatot a felek megkapták.
215/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  határozat  az  önkormányzati  lakások  lakbér  fizetésének 
felülvizsgálatáról. Napirendi pontként szerepel a mai ülésen. 
218/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. határozat a talajvízszint észlelő kút telepítéséhez terület biztosításáról. 
A határozat elküldésre került az érintett hatóságnak.

Készült: 2007. január 23. 10/26



Cséti Attila polgármester: Az elhangzottakkal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése?

Perge József képviselő, TESZ vezető: A kerékpártároló létesítésével kapcsolatosan elmondja,  hogy 
megkereste a Közútkezelő Kht-t annak érdekében, hogy adjanak elvi állásfoglalást a mellékelt rajz 
szerint, hogy megépíthető-e a Református Templom elé egy parkoló, és mellé egy kerékpártároló. A 
hozzájárulást megadták. Elvi akadálya nincs. 

Cséti Attila polgármester: Köszöni. Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, észrevétel?

Körmendiné  Baksán  Mária  képviselő: A kerékpártárolóra  szükség  van,  de  rossz  képet  mutatna  a 
főutcán.
Meg kellene kérdezni, hogy a Móricz Zsigmond utca páratlan oldalának elején nem helyezhető-e el.

Cséti  Attila  polgármester: Javasolja,  hogy  készítsenek  2-3  variációt,  amit  ki  lehet  helyezni  a 
hirdetőtáblára, és február 9-én a közmeghallgatáson el tudják mondani a lakosok a véleményüket.
Határidő: január 31. Felelős: Perge József
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

5/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
kerékpártároló létesítésére javaslat készítése.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Perge József TESZ vezetőt,  
hogy az Arany János utcai buszmegálló létesítésére készítsen 2-3 javaslatot, és a lakosok  
véleményének megismerése céljából függessze ki a hirdetőtáblákra.

Felelős: Perge József TESZ vezető
Határidő: 2007. január 31.

Erről értesülnek:
1) Perge József TESZ vezető
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője: Neki is jobban tetszene, ha a Móricz Zsigmond 
utcán  lenne  elhelyezve  a  kerékpártároló,  de  egy csomó útalapot  javítani  kellene,  járdákat  kellene 
rendbe hozni, ami fontosabb lenne, mint a kerékpártároló.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Ezt is a lakosok kérték. 

Kovács  Sándor  Berek  Beruházó  Kht.  ügyvezetője:  Az  sem  mindegy,  hogy  hogyan  néz  ki  a 
kerékpártároló.

Cséti  Attila  polgármester: Most  készül  házilag  egy kerékpártároló,  ami  pillanatnyilag megoldja  a 
problémát, és ha pénz lesz rá, akkor elkészítenek egy megfelelő kerékpártárolót.

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  16/2006.(VIII.09.)  sz.  Önkorm.  rendelet  az   
önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályok módosítására.
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Cséti Attila polgármester: Az anyag kiküldésre került. Van-e valakinek javaslata, észrevétele?

Perge József képviselő: Amit kifogásolt a Közigazgatási Hivatal, az a helyére került?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Igen.

Cséti  Attila  polgármester: A  lakások  ellenőrzése  évente  van  meghatározva.  Ezt  évi  kétszeri 
ellenőrzésre módosítaná, az egyik év elején, a másik évközben lenne, utóellenőrzésként, hogy ne egy 
évig halasztódjon egy-egy probléma kijavítása vagy kiküszöbölése. Így az önkormányzat jobban oda 
tudna figyelni a tulajdonában álló lakások állagára.

Molnár János képviselő: 14.§ (2) Nem elég egyértelmű számára a megfogalmazás.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A határidő a jogcím nélküli használóra vonatkozik.

Molnár  János  képviselő: 32.§  (1)  bekezdésében  a  3.  pontban szerepel  a  sorkatonai  szolgálat.  Ezt 
törölni  kellene.  19.§-ban szerepel  az,  hogy a lakbérek mértékét  a 3.  számú melléklet  tartalmazza. 
Jelenleg ez a 4. melléklet.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A melléklet számozása a rendeletmódosítási javaslattal változik.

Cséti Attila polgármester: Van-e még valakinek módosítási javaslata?
Módosítási javaslat nem érkezett.
Szavazásra bocsátja az elhangzott módosítási javaslatok elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosító javaslatokat 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

1/2007.(I.23.) sz. Önkorm. rendelet
az  önkormányzati  tulajdonú  lakások  és  helyiségek  bérletére,  valamint  az  elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 16/2006.(VIII.09.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

6. Napirendi  pont:  Előterjesztő  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Gazdasági   
programjára.

Cséti Attila polgármester: A Gazdasági program kiosztásra került. Jogszabály írja elő, hogy minden 
településnek rendelkezni kell Gazdasági programmal. Az önkormányzat korábban nem rendelkezett 
Gazdasági programmal. Ezt a programot vitaanyagnak szánja. Közös konszenzusra kell jutni, amiből 
később  tudnának  egy  programot  kialakítani,  melyre  a  testületnek  a  megválasztásától  számítva  6 
hónapja van. Szabics József képviselő készített egy cikluson is túl nyúló stratégiai tervet. Kéri, hogy 
az a tervet a programmal együtt tanulmányozzák át.
Van-e valakinek kérdése?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el,  ezért megkéri Potornainé Szűcs Katalin jegyző asszonyt, hogy 
ismertesse a következő napirendi pontot.

7. Napirendi  pont:  Pályázat  gyermekjóléti  szolgálat  ellátását  biztosító  családgondozói   
munkakör ellátására.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Kiküldésre került az anyag. Már 1 képviselő jelezte, hogy pályázat-
benyújtási  határideje  nincs  jelölve.  Várja  ezzel  kapcsolatosan  a  javaslatokat.  Elbírálás  határideje: 
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február  15.,  mert  várhatóan  február  13-án  lesz  testületi  ülés.  A  benyújtási  határidőt  kellene 
meghatározni.

Perge József képviselő: Szeretné,  ha a pályázatokkal  kapcsolatosan a Szociális  bizottság javaslatát 
kikérnék.

Székely László képviselő: Heti 20 órás munkaidőről van szó. Ha van egy olyan közalkalmazott, aki 
jelenleg rendes heti 40 órában dolgozik, az megpályázhatja-e? Van-e kizáró oka?

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Működött  már  így,  amikor  egy  óvónő  látta  el  ezt  a  feladatot, 
megbízási jogviszony keretében.

Szabics József képviselő: Indokolt-e heti  20 órában ezt a funkciót működtetni? Egy tanárt,  vagy a 
testület valamelyik tagját nem lehetne ezzel megbízni?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Közigazgatási Hivatallal ez ügyben egyeztetett.  Minimum 20 óra 
foglalkoztatási időt fogadnak el. Ez évek óta probléma. Akkor működött a legjobban, amikor a védőnő 
látta el, védőnői munkája mellett. Muszáj megoldani, mert mulasztásos törvénysértés.

Perge  József  képviselő: Ha  heti  20  órában  határozzák  meg  a  megbízásos  jogviszonyt,  a  bér 
meghatározása már a testületet múlik.

Cséti Attila polgármester: A Szociális Bizottság mikor tud ezzel kapcsolatosan összeülni?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Bármikor.

Cséti Attila polgármester: Legyen a pályázat benyújtási határideje február 5. hétfő.
Ezzel a módosítással javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangú elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

6/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
pályázat gyermekjóléti szolgálat ellátását biztosító családgondozói munkakör ellátására.

I) Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  gyermekjóléti  szolgálat  ellátását  
biztosító családgondozói munkakör ellátására az alábbi pályázatot hirdeti meg:

A pályázatot meghirdető szerv neve: Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete.

Meghirdetett  munkahely:  Gyermekjóléti  szolgálat  ellátását  biztosító  családgondozói  
munkakör.

Képesítési  feltételek:  felsőfokú  szociális  alapvégzettség,  pszichológus,  pszichopedagógus,  
vagy  mentálhigiénés  szakember,  gyermek-  és  ifjúságvédelmi  tanácsadó  oklevéllel  
rendelkező:  óvodapedagógus,  tanító,  tanár,  nevelőtanár,  pedagógiai  előadó,  
gyógypedagógus, védőnő, teológus, hittanár, hittantanár.

A megbízás 2007. március 1-jétől heti 20 órás munkaidőben külön szerződés alapján.

A pályázat elbírálási határideje: 2007. február 15.

Illetmény a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény szerint.

A pályázat benyújtási határideje: 2007. február 5.
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A pályázathoz csatolni szükséges: Szakmai önéletrajz, erkölcsi bizonyítvány, oklevélmásolat

A pályázatot 2 példányban Berekfürdő Községi Önkormányzat Polgármestere címére 5309  
Berekfürdő, Berek tér 15. kell benyújtani.

II) Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  a  Szociális  és  
Humánpolitikai Bizottságot, hogy a pályázatok elbírálása előtt azokat véleményezze.

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária, a Szociális és Humánpolitikai Bizottság elnöke
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila  polgármester: Megkéri  Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  asszonyt,  hogy ismertesse  a 
következő napirendi pontot.

8. Napirendi pont: Előterjesztés folyószámlahitel meghosszabbítására.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Folyószámla hitelt 60 millió Ft összegig határozta meg a képviselő-
testület. Úgy működik, mint az A hitel. Az átmeneti gondok megoldására szolgál. Csak akkor veszik 
igénybe, ha nagyon nagy szükség van rá.

Cséti  Attila  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatosan  van-e  valakinek  kérdése,  észrevétele? 
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

7/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
folyószámlahitel igénybevételének meghosszabbításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  60.000.000  Ft,  azaz  hatvanmillió  
forint  folyószámlahitel  felvételét  egy  évvel  meghosszabbítja,  a  közszolgáltatási  és  
államigazgatási feladatok folyamatos működéséhez.

A hitel visszafizetésének határideje: 2008. április 30.

A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés időtartama alatt a  
hitel  és  járulékait,  a  fejlesztési  kiadásokat  megelőzően  a  költségvetés  összeállításakor  
betervezi és jóváhagyja.

A képviselő-testület  a hitel és járulékai visszafizetési kötelezettségeinek biztosítékaként az  
OTP Bank Rt.  javára engedményezi  a  havonta  érkező  SZJA, valamint  az  időarányosan  
képződő helyi és gépjárműadó bevételeit a kölcsön és járulékai erejéig.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2007. március 31.

Erről értesülnek:
1) OTP Bank Rt. Szolnoki Kirendeltsége
2) Cséti Attila polgármester
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3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: 10 perc szünetet rendel el.

A szünetet követően Cséti Attila polgármester ismerteti a következő napirendi pontot.

9. Napirendi pont: Előterjesztés kedvezményes fürdőbérletre.  

Cséti  Attila  polgármester: Az előző testületi  ülésen született  egy határozat  arról,  hogy a Szociális 
bizottság vizsgálja meg az ingyenes fürdőbelépésre jogosultak körét, és tegyen javaslatot a képviselő-
testület számára. A bizottság január 17-én megtartotta az ülését. A határozati javaslat kiküldésre került. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata?

Molnár János képviselő: A javaslat 3 pontban van felsorolva. Az 1. pont teljesen világos, hiszen 6 éves 
kor alatt teljesen ingyenes a fürdőbelépés. 3. pontban a 200 Ft-os belépőt támogatja. Mekkora bevétel 
kiesést jelent? Valószínűleg nem sokat. A 2. pontot viszont nem támogatja. A teljes ingyenességet nem 
tartja jónak. Ha minden bereki lakosnak 200 Ft a fürdőbelépő, az már elég kedvező. Ne  emeljenek ki 
egy kört, akinek még azt sem kell megfizetni.

Perge József képviselő: Mit jelent az, hogy a gyermek tanulói jogviszonya?

Körmendiné  Baksán  Mária  képviselő: Amíg tanul  a  gyerek,  24  éves  korral  bezárólag.  Amíg  egy 
gyermek kijár egy főiskolát, vagy egy egyetemet. 
A 2. pontnál az motiválta a bizottságot, hogy mindig vita van a TESZ dolgozók és az önkormányzati 
dolgozók között, hogy kinek legyen ingyenes a belépés.

Perge József képviselő: 16 éves korig tankötelezettek a gyerekek.  Az 1.  pontot  így értelmezte,  és 
javasolja is, hogy ez legyen a felső határ. A 24 évet már túl soknak tartja.
Mindenképp szeretné azt,  mint  üzemeltető,  hogy fényképes fürdőbérletet  a  tanulók is kapjanak.  A 
diákigazolványt,  ha  mindig  hozni  kell  magukkal,  elvesztik,  és  a  pótlása  hosszabb  idő,  az  utazási 
kedvezményét elveszíti.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Javasolja, hogy minden berekfürdői lakos kapjon ingyenes belépőt, mert 
nem érint berekfürdői lakosok közül csak 60-70 embert.

Bódi Zoltán berekfürdői lakos: Támogatja Dr. Kenyeres Imre javaslatát. Az állandó lakosok nagyon 
sokat  vállalnak,  járdakarbantartást,  fűnyírást.  Segítik  az  önkormányzat  munkáját.  Így  lehetne 
köszönetet mondani a lakosságnak. Szálláshelyeket,  apartmanokat biztosítanak, reklámot csinálnak, 
hogy  minél  többen  jöjjenek  Berekfürdőre.  Nagyon  siralmas  az,  amikor  öten  fürdenek  a  vízben. 
Javasolja, hogy a testületi tagok legalább havonta egyszer üljenek össze a medencében, hogy teszteljék 
a vizet, hogy mit kell kibírni.

Cséti Attila polgármester: Van-e még valakinek kérdése, javaslata?

Perge József képviselő: 450-500 db állandó lakos bérletet adnak el, ami 4,5-5 millió Ft bevételt jelent.

Molnár János képviselő: Nem támogatja a teljes ingyenességet. A 200 Ft-os belépő az 1000 Ft-hoz 
képest elég nagy kedvezmény. Aki betegség folytán rászorul, annak legyen ingyenes. De egyébként 
nem  támogatja  a  teljes  ingyenességet,  hiszen  valamilyen  szolgáltatást  vesznek  igénybe.  Az  egy 
önámítás, hogy úgyis itt van, és nem kerül semmibe. Az nem egészen így van. 
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Székely László képviselő bizottsági  tagként elmondja, hogy hosszan vitatkoztak ezen a javaslaton. 
Módosító  javaslatot  tesz.  Egyetért  azzal,  hogy  ne  diákigazolvánnyal  igazolják  magukat,  hanem 
fényképes bérlettel. Nem kötné a gyerekek ingyenes bérletét életkorhoz, hanem vagy általános iskola 
befejezéséig, vagy középiskola, vagy felsőoktatás befejezéséhez kötné. Néhány év múlva már 18 éves 
kor lesz a tankötelezettség. A középiskola befejezéséhez kötné. A 2. és a 3. pontot összekötné, és az 
önkormányzati dolgozók is 200 Ft-ért vehetnék meg a belépőjegyet.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Az a pár főiskolás miért ne lehetne benne ebben a körben? De el 
tudja fogadni a középiskolát is. Az ingyenesség ne illesse meg a családtagokat a fürdődolgozók esetén.

Cséti Attila polgármester: Az 1. pontnál az volt a cél, hogy rászoktassák a gyerekeket az úszásra, a víz 
szeretetére. Nyáron sokan dolgoznak, és így egy kvázi gyerekmegőrző is lehet a fürdő. Oda tudnak 
figyelni a bereki emberek a bereki gyerekekre. 
A 2. pontnál az önkormányzati dolgozók és családtagjainak az ingyenes belépése egy meglévő állapot 
jóváhagyása  lenne.  A fürdődolgozók  eddig  is  bejártak  fürdeni  munkaidőn  kívül.  Kit  tekintenek 
fürdődolgozónak, azt, aki kezeli a csapot? De aki a hivatalban elszámolja a fürdőbelépőt az már nem 
fürdődolgozó? Vagy aki intézi a gyerekmedence engedélyes tervét, az már nem fürdődolgozó? Vagy az 
a Művelődési Ház dolgozó, aki szervezi a fürdőben a rendezvényeket, az nem fürdődolgozó? Vagy az 
a pedagógus, aki elviszi a fürdőbe a gyerekeket az már nem fürdődolgozó? Minden a fürdő köré van 
beállítva. 
A 3. pont tényleg egy kedvező belépődíjat tartalmaz. Az ingyenességet a bizottság nem tartotta jónak, 
ezért lenne ez az összeg bevezetve. Egyébként szociális alapon is véleményezhette volna ezt a kérdést 
bizottság.

Molnár János képviselő: Ha elfogadják a 2. pontot,  akkor töröljék a 3.  pontot.  Akkor már legyen 
mindenkinek ingyenes. Berekfürdőn a legnagyobb munkáltató az önkormányzat. Elég sokan vannak, 
akiknek nincs munkájuk, és szeretnének ebbe a körbe bejutni. Ha azt látják, hogy ők nemhogy nem 
kapnak munkát, még fizetni is kell a belépőért, akkor az elég kemény számukra.
Ha a 200 Ft-ot elfogadja a testület, akkor kivétel nélkül mindenkinek legyen 200 Ft. A 200 Ft nem egy 
olyan nagy összeg, ha valaki nem veszi meg az éves bérletet.

Szabics József képviselő: Télen kiábrándító, hogy milyen kevés ember tartózkodik a medencében. 
A testületi tagoknak példamutatóan kellene a fürdőben megjelenni. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Semmiképpen sem javasolja, vagy megfontolásra javasolja, hogy az 
önkormányzati dolgozók és az állandó lakosok között különbség legyen. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Javasolja, hogy az SZMSZ szerint zárják le a vitát.

Cséti  Attila polgármester: Az 1. ponthoz javasolja,  hogy „a nappali  tagozaton tanuló diák”, és így 
pontosításra kerül a megfogalmazás.

Egri Antal alpolgármester: Maximum 24 éves korig javasolja.

Cséti Attila polgármester: Az 1. pontot szavazásra bocsátja: Berekfürdő község állandó lakosai közül a 
gyermekek  (ifjúság)  sportolási  lehetőségeinek  támogatására,  és  az  egészséges  életmód  elősegítése 
céljából az éves fürdőbelépést, 6 éves kortól a 24. életévét be nem töltött, nappali tagozaton tanuló 
diák  tanulói  jogviszonyának  fennállásáig  ingyenes.  A  fürdőbérlet  diákigazolvány  alapján  kerül 
kiállításra. A karszalag elvesztése esetén, annak pótlásáért fizetni kell. A bérlet árát ki kell fizetni, és a 
Polgármesteri Hivatalban az ára visszatérítésre kerül.
Megállapítja,  hogy  a  javaslatot  a  képviselő-testület  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
Szavazásra bocsátja a 3. pontot: Berekfürdő község állandó lakosai az érvényben lévő kedvezményes 
bérlet  megvásárlási  lehetőségével  ezután  is  élhetnek,  de  akinek  nem áll  módjában  megvásárolni, 
egységesen 200 Ft belépődíjat kell megfizetni.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  1  nem,  7  igen,  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta.
Szavazásra  bocsátja  a  2.  pontot:  A Községi  Önkormányzat  összes  dolgozói  (TESZ,  Polgármesteri 
Hivatal,  Kulturális  és  Idegenforgalmi  Központ,  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda, 
önkormányzat  nyugdíjasai,  Berek Beruházó Kht.,  képviselő-testületi  tagok,  és  bizottsági  tagok)  és 
azok egy háztartásban élő hozzátartozói ingyen vehetik igénybe a fürdőt. Az éves karszalag önköltségi 
árát mindenki köteles megfizetni.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  2  igen,  1  tartózkodás,  5  nem szavazattal  nem 
fogadta el.
Szavazásra  bocsátja  a  másik  javaslatot,  amely  szerint  200  Ft  legyen  minden  önkormányzati 
dolgozónak és családtagjainak a fürdőbelépő, és aki akarja, megvásárolhatja az éves bérletet.
Megállapítja,  hogy  a  szavazás  eredménye:  3  igen,  3  nem,  2  tartózkodás.  Többségi  döntés  nem 
született.  Megállapítja,  hogy a  szavazás  eredménye  alapján  az  önkormányzat  nem állandó  lakosú 
dolgozóinak teljes árú belépőjegyet kell megfizetni.
A képviselő-testület bízza meg a hivatalt döntés meghirdetésével. Felelős: jegyző, Határidő: január 31.

Perge  József  képviselő: A bevezetési  határidőt  meg  kell  határozni,  mert  a  pénztárgépeket  át  kell 
állítani.

Cséti Attila polgármester: Határidő legyen március 1.

Kovács Zsoltné berekfürdői lakos: A gyermekek ingyenes bérlete csak berekfürdőiekre vonatkozik, a 
tanyasi gyerekekre nem?

Székely László  képviselő: Évek  óta  az  az  álláspont  alakult  ki,  hogy a  Tatárülés  és  Béke  100-as 
tanyaközpontban lakó berekfürdői iskolába járó gyerekek is megkapták a fürdőbérletet.

Cséti Attila polgármester: Ezzel a módosító javaslattal a képviselő-testület egyetért-e?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosító javaslatot 8 igen, ellen és tartózkodó szavazattal, 
egyhangúlag elfogadta. A következő határozat született:

8/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
a  kedvezményes  fürdőbelépésre  jogosultak  körének  meghatározásáról  és  a  kedvezmény 
mértékéről.

a) Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete   a  község  állandó lakosai  
közül a gyermekek (ifjúság) sportolási lehetőségeinek támogatása, és az egészséges 
életmód elősegítése céljából az éves fürdőbelépést 6 éves kortól a 24. életévét be nem  
töltött, nappali tagozaton tanuló diák tanulói jogviszonyának fennállásáig, továbbá 
a  Tatárülés  és  a  Béke  100-as  tanyaközpontban  lakó,  a  berekfürdői  általános  
iskolába  tanuló  gyerekek  részére   ingyenesen  biztosítja.  A  fürdőbérlet  
diákigazolvány  alapján  kerül  kiállításra.  A  karszalag  elvesztése  esetén,  annak 
pótlásáért  fizetni  kell.  A bérlet  árát  ki  kell  fizetni  a  fürdőpénztárnál,  mely  a  
Polgármesteri  Hivatalban  a  fürdőbérlet  felmutatásával  teljes  egészében 
visszatérítésre kerül.

Berekfürdő  község  állandó  lakosai  az  érvényben  lévő  kedvezményes  bérlet  
megvásárlási  lehetőségével  ezután  is  élhetnek,  de  akinek  nem  áll  módjában 
megvásárolni, egységesen 200 Ft belépődíjat kell megfizetni.

Az új belépőjegy árának bevezetési határideje: 2007. március 1.

b) A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt, a döntés közhírlésével.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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Határidő: 2007. január 31.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Kóródi László berekfürdői lakos: Hogy tudják igazolni, hogy ki a hozzátartozó?

Cséti Attila polgármester: Ez már technikai kérdés, a fürdővezetővel ez ki lesz dolgoztatva.
Javasolja,  hogy  a  Szociális  Bizottság  a  2.  pontot  tárgyalja  újra,  egyeztessen  a  képviselő-testület 
tagjaival, mert nem született érvényes döntés.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

9/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
az önkormányzati dolgozók ingyenes fürdőbelépőjére tett javaslat újratárgyalása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  a  Szociális  és  
Humánpolitikai  Bizottságot,  hogy  tárgyalja  újra  a  Községi  Önkormányzat  összes  
dolgozóinak (TESZ, Polgármesteri Hivatal, Kulturális és Idegenforgalmi Központ, Veress  
Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda,  önkormányzat  nyugdíjasai,  Berek  Beruházó  Kht.,  
képviselő-testületi tagok, és bizottsági tagok) és azok egy háztartásban élő hozzátartozóinak  
ingyenes fürdőbelépőjére tett javaslatot.

Felelős: Körmendiné Baksán Mária, a bizottság elnöke
Határidő: soron következő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária, a bizottság elnöke
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Perge József képviselő: Arra kéri az iskola igazgatóját, hogy a tanyasi gyerekekről adjon listát, mert a 
fürdőpénztárosok nem fogják tudni, hogy kik tartoznak ebbe a körbe.

10. Napirendi pont: Előterjesztés életkezdési támogatásra.  

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Valamilyen formában támogatni kellene a Berekfürdőbe születő 
gyerekeket, a születési támogatáson túl. Kidolgozott egy támogatási formát, ami négyszeri, illetve 5 
alkalmi  nyugdíjminimumot  jelentene.  A  gyermek  születéskor,  általános  iskola  megkezdésekor, 
középiskola  megkezdésekor  megkapná  a  nyugdíjminimum  legkisebb  összegét,  illetve  főiskola 
megkezdésekor a kétszerit, és az is kapna támogatást, aki a középiskolát befejezi, nem tanul tovább, és 
Berekfürdőn szeretne letelepedni. Ha ezt a támogatási formát 2007-től vezetik be, akkor nem jelentene 
semmiféle plusz költséget, mert a születési támogatás be van tervezve, és az első 6 éves gyerek 2013-
ban lesz. De nem csak a jövő felé kellene gondolkodni, hanem a jelen fiataljaira is. Így a mostani 6, 
14,  18  éves  gyerekeket  is  kellene  támogatni,  melynek  1.065.200  Ft  a  pénzügyi  vonzata.  Tavaly 
felvetette Székely László, hogy mi van azokkal, akik annak idején nem ide születtek, de most itt élnek. 
Ezek a gyerekek is kapják meg a támogatást.  Aki a nagykorúsága előtt  2 évvel költözik ide, az a 
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nyugdíjminimumnak  csak  1-szeresét  kapja  meg.  2007-ben  a  legkisebb  öregségi  nyugdíj  összege 
26.830 Ft. Ez általában minden évben emelkedik, évente 800-1000 Ft-tal.

Cséti Attila polgármester: Ez országosan is bevezetett támogatási rendszer?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Nem. Az ötletet az Esztergomi Városi Önkormányzat adta. Ott 2 
millió  Ft  körüli  támogatást  kap a  gyermek nagykorúsága  idején.  Úgy gondolta,  hogy ezzel  kicsit 
könnyebbé lehet  tenni  a sorsfordító  állomásokat.  Ez a támogatás  ne érintse az egyéb beiskolázási 
támogatást. Ehhez kapcsolódna az ingyenes fürdőbelépő is, hogy éreztessék, hogy nem olyan rossz 
berekfürdőinek lenni.
Volt olyan javaslat is, hogy a gyermek születésekor legyen letéve bizonyos összeg, amit a gyermek 
nagykorúságakor kap meg. De mi van akkor, hogy időközben a gyermek elköltözik?
Ha 100.000 Ft-ot a gyermek születésekor elhelyeznek a számlán, az 2007-ben 1 millió Ft-ot jelent, és 
ha visszafelé gondolkodnak, akkor a most 18. életévüket betöltőknek is meg kell adni a 100.000 Ft-ot.
Az első variációt tartja célravezetőnek.

Cséti Attila polgármester: Ennek a támogatásnak az lenne a célja, hogy a berekfürdői fiatalokat itt 
tartsák Berekfürdőn.

Körmendiné Baksán Mária  képviselő: Nemcsak az,  hanem, hogy kicsit  segítsenek a  szülőknek.  A 
főiskolán  a kétszeres  nyugdíjminimum az  első félévi  tandíjat  majdnem kifutja.  Ha meg nem akar 
továbbtanulni, akkor a letelepedést segítenék vele.
Tudja, hogy nincs rá pénz, de 2008-tól is életbe lehet léptetni, mert akkor tervezhetővé válik. Tavaly is 
tárgyaltak róla, de a döntés adminisztrációs okok miatt elmaradt.
A testület többségének ez nem ismeretlen.

Cséti  Attila  polgármester: Javasolja,  hogy a döntést  tegyék át a költségvetés tárgyalása után,  mert 
akkor látják, hogy hogyan alakul a pénzügyi helyzet. Jó ötletnek tartja ezt a támogatási formát.
A Pénzügyi bizottság nézze át ezt az anyagot, és a költségvetés után fogják látni, hogy mennyi pénz 
van rá.

Molnár  János képviselő: A költségvetés  készítésekor ezt  valamilyen szinten tartsák szem előtt.  Ez 
főleg  azért  vetődött  föl,  hogy  hogyan  lehetne  itt  tartani  minél  több  fiatalt,  és  családot,  illetve 
idecsalogatni.  Nyilvánvalóan  a  stabil  munkahely  lenne  a  legjobb.  Önkormányzattól  független 
munkahelyeket kellene létesíteni. 

Perge  József  képviselő: Egyetért  azzal,  hogy  a  Pénzügyi  bizottság  vizsgálja  meg.  A bizottság 
figyelmébe ajánlja Kóródi László volt képviselő hasonló javaslatát, és a kettőt kellene ötvözni.

Cséti  Attila  polgármester: Határozati  javaslat:  Az  életkezdési  támogatásra  beadott  indítványt  a 
Pénzügyi bizottság vizsgálja meg, adjon róla javaslatot, március 31-i határidővel. Felelős: Pénzügyi 
bizottság elnöke.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 8 igen, ellen és 
tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

10/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
az életkezdési támogatásról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi,  ügyrendi  és  
vagyonnyilatkozatot  kezelő  bizottságot,  hogy  vizsgálja  meg  az  életkezdési  támogatásra  
beadott indítványt, és tegyen javaslatot a képviselő-testület részére.

Felelős: Dr. Kenyeres Imre, a bizottság elnöke
Határidő: 2007. március 31.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Kenyeres Imre, a bizottság elnöke
2) Körmendiné Baksán Mária képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

11. Napirendi pont: Gyermekmedence kivitelezése.  

Cséti Attila polgármester: Tájékoztatja a képviselő-testületet, és a megjelenteket, hogy Karcag Városi 
Önkormányzat,  mint  eljáró  építési  hatóság  január  11-i  hatállyal  megadta  az  építési  engedélyt  a 
gyermekmedencére. El kell dönteni, hogy a gyermekmedencét milyen formában kívánják megoldani. 
A bekért árajánlatokat a magas ár miatt nem fogadták el, és arról beszéltek, hogy megpróbálják saját 
kivitelezésben  megépíteni,  úgy  hogy  felkérnek  egy  Berekfürdőn  dolgozó  szakembert  ennek  a 
munkának az irányítására. 
Molnár Jánosnak volt  egy olyan megjegyzése,  hogy nem biztos, hogy saját kivitelezésben olcsóbb 
lesz, mert a kivitelező nagyobb tételben olcsóbban tudja az anyagot beszerezni.

Molnár János képviselő: Elég sok beruházást végeznek a Megbékélés Házánál. Az a tapasztalata, hogy 
a kivitelező sokkal nagyobb kedvezményeket tud elérni, mint a beruházó.

Cséti Attila polgármester: Azt kellene eldönteni, hogy milyen formában végezzék a kivitelezést.

Molnár  János  képviselő: Ha saját  kivitelezésben végzik,  olyan alvállalkozót  kell  keresni,  amelyen 
keresztül olcsóbban lehet az anyagot beszerezni.

Cséti Attila polgármester: A saját beruházásban folyó kivitelezés nem közbeszerzés köteles. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Annyi kikötés van, hogy az alvállalkozó bevonása együttesen nem 
haladhatja meg a közbeszerzési értékhatárt, a 45 millió Ft-ot. Részekre nem lehet bontani a beruházást.

Cséti Attila polgármester: A bekért árajánlatok nagyon magasak voltak, azokat nem tudták elfogadni. 
Most azt kell eldönteni, hogy saját beruházásként végzik, vagy közbeszerzéssel.

Perge József képviselő, TESZ vezető: Május 1-ig a TESZ dolgozói minimális létszámmal tudnának 
ebben a beruházásban részt venni, ugyanis be kell fejezni a panziót, zuhanyzót kell építeni, lebontani a 
régi gépházat, parkosítani kell. 

Cséti  Attila  polgármester: Munkaerő  átcsoportosítással  sem lehet  megoldani?  Például,  ha  a  Kht. 
alkalmazottai bontanák le a gépházat, vagy ők parkosítanának? A szakembereket a gyermekmedencére 
állítanák  rá,  függetlenül  attól,  hogy Kht-s  vagy TESZ-es,  és  a  többiek  pedig  végeznék  a  bontást, 
tereprendezést, egyéb munkákat. 

Perge József képviselő: Akik a panzió korszerűsítésén dolgoznak, azok április 1-jétől már medence 
felügyelőként, vízőrként dolgoznak. Azokat az embereket eleve nem tudja mozgósítani, csak azokat, 
akik  kifejezetten  az  építkezésen  dolgoznak,  és  fűnyírással,  egyéb  munkával,  szemétszállítással 
foglalkoznak. Valaminek a rovására lehet csak munkaerőt elvonni. 3-5 főt tud maximum a jelenlegi 
létszámból biztosítani. A gépészeti rész elég nehéz. Egyedül az épületet tudnák önerősen megcsinálni, 
a tetőrendszert kivéve. A medence és a kapcsolódó gépészet építését vagy egy cégnek kell csinálni, 
vagy nagyon oda kell figyelni, hogy egy szinten legyenek. Szíve szerint azt odaadná egy szakcégnek. 
Az épület kb. 20 millió Ft, és 60 millió Ft-ra saccolják az egész beruházást, akkor 40 millió Ft-ot kell 
alvállalkozóra elkölteni. Műszaki ellenőrt mindenképpen kell fogadni. 
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Dr. Kenyeres Imre képviselő: Nem merné felvállalni a saját kivitelezést. Meghirdetné közbeszerzésre, 
és azt a vállalkozót részesítené előnyben, aki megfelelő munkában részesíti az önkormányzatot.

Székely László képviselő: Ha műszakilag egy másik cég lenne jobb, akkor mit csinálnak?

Molnár János képviselő: Szívesen támogatná, amit Dr. Kenyeres Imre mond, de ott van a határidő. 
Nem biztos, hogy azt tudnák megbízni, aki a legjobb lenne. Közbeszerzésnél elég nagy megkötések 
vannak. Járható-e az az út, hogy most elindulnak, mintha saját erőből csinálnák, és minden érintett, a 
TESZ, a Kht. és a műszaki ellenőr leül, hogy megnézzék, hogy mit lehet önerőből megcsinálni, illetve 
tárgyaljanak az ajánlattevőkkel, hogy ők milyen lehetőséget látnak.
A legfontosabb  az,  hogy  jó  minőségűnek  kell  lennie.  Csak  akkor  szabad  belefogni  az  önerős 
kivitelezésbe,  ha  felelősséggel  tudják  vállalni.  A legfontosabb,  hogy  biztonsággal  megépüljön  a 
medence.

Cséti Attila polgármester: Ezért döntöttek úgy, hogy olyan szakembert bíznak meg a lebonyolítással, 
aki írásos felelősséget vállal.

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő: Mivel  semmi  garancia  nincs  arra,  hogy  nyitásra  készen  lesz, 
közbeszerzést kell kiírni. 

Perge  József: Az látható,  hogy március  közepéig  munkaterületet  nem tud  adni.  Az egyszerűsített 
közbeszerzési  eljárás  kifutási  határideje  35-45  nap.  Elvileg  február  végére,  március  közepére 
eredmény lehetne.  Segítséget kellene kérni,  hogy az egyszerűsített  közbeszerzési  eljárásnál  milyen 
kritériumokat lehet kikötni, amivel meg tudják mérni, hogy az önkormányzat által elképzelt összegért 
megcsinálja-e a kivitelező megfelelő minőségben, helyi vállalkozó bevonásával. 

Cséti  Attila  polgármester: Egy  közbeszerzési  eljárásnál  sok  mindent  ki  lehet  kötni.  Lehet 
pontrendszeres, lehet bizonyos sarokpontokat kikötni. Javasolja, hogy a képviselő-testület bízza meg, 
hogy jár el ez ügyben. Határidő: február 15. Felelős: polgármester.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. 
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta: 

11/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
a gyermekmedence kivitelezéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Cséti Attila polgármestert,  
hogy a gyermekmedence kivitelezése, közbeszerzési eljárásának  ügyében járjon el.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2007. február 15.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Kóródi László berekfürdői lakos: Ha át lesz alakítva az ikermedence, akkor a gyerekeknek nem lesz 
fürdési lehetősége.

Cséti  Attila  polgármester: Akár  közbeszerzés  formájában,  akár  saját  kivitelezésben  építik  meg  a 
gyermekmedencét, március közepénél hamarabb nem tudnak hozzákezdeni.
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12. Napirendi pont: Polgármesteri keret meghatározása.  

Cséti Attila polgármester: A Polgárőrségnek volt évvégén egy kérése, és annak kapcsán merült fel, 
hogy más településekkel ellentétben Berekfürdőn a polgármesternek nincs olyan pénzügyi kerete, ami 
hirtelen  kialakult  helyzet,  vagy  számla  kifizetésére  feljogosítja.  Képviselő-testületi  határozat 
szükséges  mindennemű  kifizetés  aláírására.  Néha  akadályokat  gördíthet  a  folyó  ügyek  elé.  Ha  a 
testület úgy gondolja, hogy a folyamatos munkavégzést ne akadályozzák bizonyos esetekben, akkor 
határozzanak meg a polgármesternek egy keretet, a keretből való kifizetésekről a polgármester köteles 
a következő testületi ülésen beszámolni. Tavaly ilyen nem volt. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Az SZMSZ-ben van erre utalás?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A kötelezettségvállalásról van, de a polgármesteri keretről nincs.
Ez az ad-hoc kiadások fedezetére szolgál. 500.000 Ft volt az előző polgármester kerete.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Helyesli az elgondolást. Mivel a polgármestert a falu megválasztotta, 
javasolja, hogy 5-6 millió Ft-os keretet határozzanak meg, amiről utólag el kell számolnia.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: 500.000 Ft-ot javasol.

Molnár János képviselő: 1 millió Ft-ot javasol.

Perge József képviselő: Javasolja ő is az 1 millió  Ft-ot,  és bármikor, ha a keret elfogy,  meg lehet 
állapítani újra 1 millió Ft-ot.

Cséti Attila polgármester: Ki az, aki az egymilliós kerettel egyetért? 
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  7  igen,  1  tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat  nélkül  az  1 
millió Ft-os polgármesteri keretet elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

12/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
polgármesteri keret meghatározása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Cséti  Attila  polgármester  részére  
2007. évre 1.000.000 Ft, azaz egymillió forint összegű polgármesteri keretet állapít meg az 
ad-hoc jellegű kiadások fedezetére, az ügyek gördülékenyebb intézése céljából.

A polgármester  a  polgármesteri  keret  terhére  történő  kifizetésekről  a  soron  következő  
testületi ülésen beszámolni köteles a képviselő-testület felé.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2007. évben folyamatosan

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

13. Napirendi pont: Előterjesztés Iskolaszéki tagságra.  
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Székely László képviselő, iskolaigazgató: Testületi ülés elején osztott ki egy tájékoztatót. December 
18-án volt az összevont szülői értekezlet, amelyen az Iskolaszék tagjainak megválasztására került sor. 
Három szülő, és három pedagógus a tagja, és a közoktatási törvény 60.§-a alapján a fenntartó 1 főt 
delegálhat, melyre javaslatot is tettek. 

Cséti Attila polgármester: Köszöni az előterjesztést. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Molnár János egyetért-e az előterjesztésben foglaltakkal.

Molnár János képviselő: Elvállalja a megbízatást.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Molnár János bejelentette, hogy személyes érintettsége miatt nem kíván szavazni. 
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

13/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
Iskolaszékbe való delegálás.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  közoktatásról  szóló  1993.  évi  
LXXIXX. törvény 60.§ (3) bekezdése alapján a Veress Zoltán Általános Iskola Iskolaszékébe  
Molnár János képviselőt delegálja.

Erről értesülnek:
1) Molnár János képviselő
2) Székely László iskolaigazgató
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: A zárt ülés tárgyalása előtt előterjeszti az egyéb napirendi pontokat.

22.Napirendi pont: Egyebek.

1. Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Alapító Okirat módosítása.

Cséti Attila polgármester: A Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás 2006. október 26-án módosította az 
alapító okiratát.  5 település tartozik a társuláshoz: Karcag, Kisújszállás, Kunmadaras, Kenderes, és 
Berekfürdő.  A  módosításokat  a  kistérségi  tanács  tagjai  elfogadták.  Kéri  a  testületet,  hogy  ezt 
megerősíteni szíveskedjen. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

14/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Alapító Okirat módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a határozat mellékletét képező – a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt - Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Alapító  
Okirat módosítását elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Fazekas Sándor, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnöke
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2) Társult önkormányzatok polgármesterei
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

2. Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás működésére vonatkozó Megállapodás módosításáról.

Cséti  Attila  polgármester: A Karcagi  Többcélú  Kistérségi  Társulás  szintén  a  2006.  október  26-án 
megtartott  ülésén  az  együttműködési  megállapodásában  a  működéssel  kapcsolatosan  néhány 
módosítást  tett.  A kistérségi  tanács  tagjai  a  módosítást  elfogadták.  Szintén  kéri  a  testületet  ennek 
megerősítésében.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

15/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás működésére vonatkozó Megállapodás módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a határozat mellékletét képező – a 
módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt  -  Karcagi  Többcélú  Kistérségi  Társulás  
működésére vonatkozó Megállapodást elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Fazekas Sándor, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnöke
2) Társult önkormányzatok polgármesteri
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

3. Gyurgyalag telep helyi védelem alá helyezése.

Cséti Attila polgármester: A Hortobágyi Nemzeti Park megkereste az önkormányzatot a gyurgyalag 
teleppel  kapcsolatosan.  Szeretné  a  Nemzeti  Park,  hogy a  területet  helyi védelem alá  helyezze  az 
önkormányzat. Határozati javaslata: A testület bízza meg a jegyzőt nézzen utána a helyi védelem alá 
helyezésnek, és tájékoztatassa a testületet arról, hogy ez pontosan mivel is jár. Határidő: március 31. 
Felelős: jegyző
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

16/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
gyurgyalag telep helyi védelem alá helyezésének előkészítése.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Potornainé Szűcs Katalin  
jegyzőt, hogy nézzen utána a gyurgyalag telep helyi védelem alá helyezésének.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2007. március 31.

Erről értesülnek: 
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Cséti Attila polgármester
3) Polgármesteri Hivatal
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4. 2007. évi költségvetés.

Cséti  Attila  polgármester: Tájékoztatásul  elmondja  az előzetes  költségvetés,  illetve a költségvetési 
koncepció alapján a Polgármesteri Hivatal elkészített előzetes főszámokat. A bevétel 809.738 e. Ft, a 
kiadás  pedig  30.000  e.  Ft  tartalékkal  841.739  e.  Ft.  A  hiány  32.001  e.  Ft.  A  költségvetés 
összeállításánál az intézményvezetőknek 32 millió Ft-os hiányt kell ledolgozniuk.

5. Parlagfű-mentesítési Alap.

Cséti  Attila  polgármester: A  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei  Közgyűlés  Elnökének  van  egy 
előterjesztése a Parlagfű-mentesítési Alap létrehozásáról. Berekfürdő csatlakozott ehhez az alaphoz, de 
a  költségvetési  hozzájárulás  mértéke  még  nem  volt  meghatározva.  10  Ft/lakos  költséget  kellene 
vállalni, mely Berekfürdő nézve, a statisztikai adatok szerint 9.430 Ft.
A testület megszavazza-e a 9430 Ft-ot parlagfű-mentesítésre?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

17/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
Parlagfű-mentesítési Alaphoz való csatlakozás.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  csatlakozik  a  „Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei Parlagfű-mentesítési Alap”-hoz.

A Képviselő-testület  a  Berekfürdőre  lakosságarányosan eső 10 Ft/lakos  önerőt,  összesen 
9.430 Ft-ot, azaz kilencezer-négyszázharminc forintot a költségvetés terhére vállalja.

Erről értesülnek:
1) Fejér Andor, a Megyei Közgyűlés Elnöke
2) Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati Hivatal Térségfejlesztési Iroda
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

6. Öko-sokadalom.

Molnár  János  képviselő: Balajti  József  környezetvédelmi  megbízott  tájékoztatta,  hogy  az  ősszel 
megrendezett  öko-sokadalmat  szeretnék  ebben  az  évben Karcagon  megrendezni,  több  időpontban, 
mert  nagyon  jó  volt  a  visszhangja.  Berekfürdő  csatlakozik-e  hozzá?  Várhatóan  egyéb  költség-
hozzájárulást is kérnének 100.000 Ft összegben. 

Cséti  Attila  polgármester: Az  időpont  kiválasztását  a  Művelődési  Házra  bízná.  Tájékoztatja  a 
képviselő-testületet,  hogy a  túrkevei  turisztikai  megbeszélésen  találkozott  Garai  Katalinnal,  aki  a 
karcagi rendezvényeket szervezi, és ott beszéltek arról, hogy Karcag és Berekfürdő egyes programokat 
közösen  szervezhetne.  A reklámköltség  így  kevesebb  lenne,  és  sokkal  több  embert  vonzanának. 
Költség-hatékonyan sokkal több rendezvényt tudnának megszervezni. 
Most  csak  arról  döntsenek,  hogy csatlakoznak-e  a  programhoz,  az  összeg  pedig  egyeztetés  után 
bekerülne a Művelődési Ház költségvetésébe.

Molnár János képviselő: Mindenképpen érdemes csatlakozni. 

Cséti Attila polgármester: Határozati javaslata: Berekfürdő részt kíván venni az öko-sokadalomban, a 
Művelődési  Ház  által  leegyeztetett  időpontban,  a  költségeiről  pedig  későbbi  megbeszélés  alapján 
fognak dönteni. Felelős: Mátrai István.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

18/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat
Öko-sokadalomhoz való csatlakozás.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  a  Karcag  városban  megrendezendő  öko-sokadalom 
programban részt  kíván  venni,  a  berekfürdői  Bod László  Művelődési  Ház  igazgatójával  
egyeztetett időpontban. 

A program költségvetési támogatásáról a Képviselő-testület egyeztetés után, a későbbiekben  
kíván dönteni.

Felelős: Mátrai István

Erről értesülnek:
1) Balajti József, környezetvédelmi megbízott
2) Mátrai István Művelődési Ház igazgatója
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: Az ülés további részére a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 12.§-a alapján zárt ülést rendel el. (A zárt ülés jegyzőkönyve csatolva.)
Tájékoztatja a jelenlévőket,  hogy 2007.  február  hó 9.  napján 17 órakor  a Veress  Zoltán Általános 
Iskolában a képviselő-testület közmeghallgatást tart.
A soron következő testületi ülést 2007. február 13-ára tűzi ki. 
Megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét. Az ülést berekeszti. 

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
  polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Egri Antal :/ /: Körmendiné Baksán Mária :/
  alpolgármester képviselő
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